
Siódma sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 20 marca 2015 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 
P R O T O K Ó Ł Nr VII/ 2015 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

20 marca 2015 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

06
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 36

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 
co stanowi – 100% 

 

 

Obrady VII sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która 

przywitała wszystkich zebranych: radnych, Burmistrza Gminy, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika 

Kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych 

na sesji. Stwierdziła quorum na podstawie listy obecności - 15 radnych obecnych.  

 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych  

z terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, Zastępca Burmistrza, skarbnik gminy, radca 

prawny, mieszkańcy miasta oraz Radny Powiatowy pan Piotr Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- Odczytała porządek obrad, czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
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II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie podpisania Listu Intencyjnego w sprawie współpracy w ramach realizacji 
programu operacyjnego „Polska Cyfrowa”.( druk nr VII/30/2015), 
2. w sprawie odwołania ze składu Komisji Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu Rady Miejskiej w 
Trzcińsku-Zdroju. (druk nr VII/31/2015), 
3. w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 
gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr VII/32/2015), 
4. w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. (druk nr VII/33/2015), 
5. w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji i liczby punktów za poszczególne kryteria oraz 
dokumentów niezbędnych do ich  potwierdzenia stosowanych w postępowaniu rekrutacyjnym do 
publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Trzcińsko-Zdrój. ( druk nr VII/34/2015) 
6. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat. ( druk nr VII/35/2015) 
7. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat. ( druk nr VII/36/2015) 
8. w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego w budynku dwurodzinnym położonym w 
Gogolicach nr 3 z udziałem w częściach wspólnych w wysokości 57/100 części – dz. nr 66/1. ( druk 
nr VII/37/2015) 
9. w sprawie  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój w 2015 roku ( druk nr VII/38/2015) 
10. w sprawie przyjęcia „Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 
paliwa gazowe dla Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2014-2029” ( druk nr VII/39/2015) 
11. w sprawie: zmiany Uchwały nr XIV/141/07 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 29 
listopada 2007r. w sprawie wydzielenia z Trzcińskiego Centrum Kultury Miejsko-Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Trzcińsku-Zdroju. ( druk nr VII/40/2015) 
12. w sprawie ustalenia wzoru deklaracji obliczenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na terenie gminy Trzcińsko- Zdrój składanej przez właścicieli nieruchomości( druk nr 
VII/41/2015) 
13.  w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie  
odpadami komunalnymi ( druk nr VII/42/2015) 
14. zmiany uchwały w sprawie utworzenia zakładu budżetowego o nazwie „Zakład Komunalny”  i  
nadania statutu. ( druk nr VII/43/2015) 
15. w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Trzcińsko-Zdrój w Lokalnej Grupie 
Działania Lider Pojezierza w okresie programowania 2014–2020 (druk nr VII/44/2015) 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 

 

Przewodnicząca obrad-  i poddała pod głosowanie. 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady czy ktoś chce wnieść uwagi do 

protokołu? 
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Nie zgłoszono.  

Przewodnicząca obrad– wobec tego że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z poprzedniej sesji 

bez odczytywania. 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z VII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Gminy Trzcińsko – Zdrój za okres od 27 lutego 2015 r. do 18 marca 2015 r. 

 

W okresie sprawozdawczym: 

Przeprowadzone zostały czynności kontrolne Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 

– 2013 z działania 413 – Wdrażanie Lokalnych Strategii Rozwoju w zakresie „Małych projektów” 

pt. „Organizacja wystawy wraz z promocją lokalnego dziedzictwa kulturowego i historycznego”. 

Kontrolę przeprowadzili inspektorzy Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Zachodniopomorskiego w Szczecinie. Wynik kontroli – bez zastrzeżeń 

 

W dniu 19 marca o godzinie 11.00 poznaliśmy oferty firm, które chcą podjąć się zadania 

„Rekultywacja dwóch składowisk odpadów komunalnych w Gminie Trzcińsko-Zdrój Drzesz i 

Czarnołęka”. Oferty złożyło trzynaście podmiotów, komisja przetargowa bada złożone oferty. 

W związku z rozpoczęciem zadania: remont Baszty Bocianiej w Trzcińsku-Zdroju – wykonanie 

dokumentacji konserwatorskiej i projektu budowlanego zostały rozesłane zaproszenia do złożenia 

ofert. Wpłynęły dwie oferty. 

W związku z powyższym po dokonaniu oceny ofert pod kątem zaproponowanych cen wskazano 

ofertę złożoną przez firmę „Celcie” Franciszek Skwirzyński ze Szczecina, który zaproponował cenę 

8.200,00 zł brutto. Jest to najniższa zaproponowana kwota w złożonych ofertach. 

04 marca w Urzędzie Marszałkowskim w Szczecinie podpisałem umowę o przyznanie pomocy na 

operację z zakresu małych projektów pt. „Organizacja bezpiecznego miejsca wykorzystywanego do 

kąpieli w miejscowości Strzeszów”. W tej chwili jesteśmy na etapie zakończenia projektu i 

sporządzania wniosku o płatność. 

Otrzymałem informację, że w dniu 23 marca w Urzędzie Marszałkowskim w Szczecinie zostanie 

podpisana umowę, która dotyczy operacji: „Wymiana elementów placów zabaw w miejscowości 

Stołeczna i Góralice w celu bezpiecznego użytkowania”. Wniosek złożony był w zakresie małych 

projektów objęty Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. 

Oczekuję również na podpisanie umowy o przyznanie pomocy w ramach działania „Podstawowe 

usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

lata 2007-2013. Tytuł operacji „Zastosowanie nowoczesnych technik pozyskiwania energii 

pochodzącej ze źródeł odnawialnych poprzez montaż lamp fotowoltaicznych na ulicy Kasztanowej i 

Wiosennej”. 

 

Zostało złożone sprawozdanie z trwałości projektu zrealizowanego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007-2013. 

Tytuł projektu: „Budowa kanalizacji sanitarnej w Gminie Trzcińsko-Zdrój: rozbudowa kanalizacji 

sanitarnej w mieście ul. Chojnicka - osada Ostrzewka, budowa kanalizacji sanitarnej w Góralicach.  
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Na gminie ciąży obowiązek sporządzania takiego sprawozdania raz w roku przez pięć lat od 

momentu zakończenia projektu. 

Gmina wniosła uwagi do projektu „Plan zadań ochrony dla obszaru Natura 2000”. Powyższy plan 

wprowadzał ograniczenia dotyczące lokalizacji farm wiatrowych. 

Wystąpiliśmy do PKP oddział gospodarowania nieruchomościami w Szczecinie z wnioskiem o 

wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością (nieczynna linia PKP) do celów projektowych. 

Gmina podpisała umowę z Zarządem Powiatu Gryfińskiego w sprawie wspólnej przebudowy 

chodnika w ciągu drogi powiatowej w miejscowości Piaseczno. 

Wydałem 7 decyzji w sprawie wycinki drzew: 

Decyzja OŚ.6131.25.2015.KW z 25 lutego 2015r. w sprawie wydania zezwolenia na usunięcie 1 szt 

drzewa gat. sosna- działka nr 15, Obr. 2 Trzcińsko-Zdrój (Przemysław Przetacznik) 

Decyzja BGKNWKiOŚ.6131.26.2015.OŚ z 03 marca 2015r. w sprawie wydania zezwolenia na 

usunięcie 1 szt drzewa gat. modrzew- działka 188/2 obr. Strzeszów (Starostwo Powiatowe Gryfino) 

Decyzja BGKNWKiOS.6131.27.2015.OŚ z 03 marca 2015r. w sprawie wydania zezwolenia na 

usunięcie 5 szt drzew gat. olcha i 5 szt drzew gat. wiąz- działki 1,4,5,6,7/1,7/2 obr. Górczyn (Paweł 

Kozakiewicz) 

Decyzja BGKNWKWiOŚ.6131.29.2015.OŚ z 02 marca 2015r. w sprawie wydania zezwolenia na 

usunięcie 1 szt drzewa gat. klon- działka nr 5/2 obr. Babin (Mirosław, Beata Bożek) 

Decyzja BGKNWKiOŚ.6131.33.2015.OŚ z 11 marca 2015r. w sprawie wydania zezwolenia na 

usunięcie 1 szt drzewa gat. brzoza- działka 132 obr. Klasztorne (Henryk, Grażyna Grolik) 

Decyzja BGKNWKiOŚ.6131.34.2015.OŚ z 16 marca 2015r. w sprawie wydania zezwolenia na 

usunięcie 1 szt drzewa gat. świerk- działka 146/27 obr. Stołeczna (Roman, Maria Noras) 

Decyzja BGKNWKiOŚ.6131.36.2015.OŚ z 17 marca 2015r. w sprawie wydania zezwolenia na 

usunięcie pnia pozostałego po wiatrołomie topoli- działka 127 obr. Stołeczna (Marcin Zaremba) 

W okresie sprawozdawczym brałem udział w następujących spotkaniach i uroczystościach: 

27.02.205r. – wybory sołeckie w Strzeszowie 

05.03.2015r. – spotkanie biznesowe organizowane przez Dyrekcję PKO w Chojnie 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Pani Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną Przypominam o obowiązku złożenia 

oświadczenia majątkowego do Biura Rady wraz z zeznaniem rocznym PIT termin upływa 30 

kwietnia.  W dniu 8 marca 2015r. brałam udział w uroczystości z okazji Dnia Kobiet w Góralicach. 

 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonych kontroli. 
Informację z kontroli przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- 

protokół z kontroli Ośrodka Pomocy Społecznej stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Dodał, że chciałbym zwrócić uwagę, na pomieszczenia Biurowe. Jest tam ciasno pomieszczenie pani 

Kierownik jest razem z Księgową. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informację z kontroli przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- 

protokół z kontroli w Trzcińskim Centrum Kultury stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad-czy są pytania. 
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Nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca obrad- Czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

 

Radny pan Janusz Pieróg- w związku z otrzymanymi odpowiedziami chciałbym złożyć interpelację. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Oraz złożył interpelację która stanowi 

załącznik nr  7 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodnicząca obrad- czy pan Burmistrz odpowie nam teraz? 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- nie, odpowiem na piśmie. W ostatniej sprawie czyli policji 

pismo poszło do Komendanta Policji, mniej więcej te same pytania i jak otrzymam odpowiedz to 

powiadomię Radnych. 

 

Radna Pani Magdalena Hybiak- złożyła interpelację na temat wcześniejszych interpelacji, 

Interpelacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad- czy pan Burmistrz odpowie nam teraz? 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- również odpowiem na piśmie. 

 

Radny pan Robert Kowalski- ja też chciałbym się odnieść do interpelacji, które złożyłem na 

poprzedniej sesji. Chodzi o sprawdzenie hydrantów w miejscowości Gogolice. Chciałbym wiedzieć 

jakie ciśnienie jest w tej instalacji, bo to nie wynika z pisma, czy wszystkie hydranty są sprawne? 

Chciałbym prosić o przedstawienie i wyjaśnienie na temat umowy z panem Kobusiakiem  

o dzierżawę pomieszczenia przy straży pożarnej. Czy jest taka umowa, jeśli tak to na jaki okres 

została zawarta? Kolejna sprawa to jest prośba wiemy, że jesteśmy po wyborach sołeckich wszyscy 

sołtysi zostali wybrani według mnie ujawniły się w tych wyborach błędy statutowe lub statut jest 

przestarzały. Prośba jest by na następną sesję przygotować projekt uchwały o powołanie komisji 

statutowej, by komisja przyjrzała się statutowi sołectw i przygotowała ewentualne zmiany. 

 

Więcej pyta i interpelacji nie zgłoszono. 

 

Do punktu VI. 1. Podjęcie uchwały w sprawie podpisania Listu Intencyjnego w 

sprawie współpracy w ramach realizacji programu operacyjnego „Polska 

Cyfrowa”.( druk nr VII/30/2015), 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  wnioskodawca składa auto poprawkę do uchwały a w 

zasadzie do załącznika do niej chodzi o zmianę reprezentanta firmy ESPOL w liście intencyjnym był 

zapisany dyrektor generalny pan Arkadiusz Grelak. A ma być pan Zenon Gradowski dyrektor 

generalny spółki ESPOL. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały po auto poprawce i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 30/2015 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

Przewodnicząca obrad- poprosiła o uroczyste podpisanie Listu intencyjnego przez Pana Burmistrza 

i przedstawicieli firmy ESPOL. 

 

Pan Zenon Gradowski dyrektor generalny spółki ESPOL- dziękuję, że państwo się zgodziliście a 

pan Burmistrz podpisał list intencyjny. Jest to program Unijny by 30mb, zrealizowało się do 2020r. 

my realizujemy to na terenie Województwa Zachodniopomorskiego. Zachęcam do współpracy z 

nami. Nie tak dawno taki program realizowaliśmy w Dorzeczu Parsęty. 

 

 

Do punktu VI. 2. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania ze składu Komisji 

Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk 

nr VII/31/2015), 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie większością głosów. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VII/ 31/2015 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy 

Trzcińsko-Zdrój. (druk nr VII/32/2015), 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały jest to wraz z auto poprawką pana Burmistrza i 

poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 32/2015 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 4. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 

głosowania. (druk nr VII/33/2015), 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 33/2015 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji i 

liczby punktów za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do ich  

potwierdzenia stosowanych w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Trzcińsko-Zdrój. ( druk nr VII/34/2015) 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 34/2015 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 

Do punktu VI. 6. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. (druk 

nr VII/35/2015) 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 35/2015 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. (druk 

nr VII/36/2015) 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 36/2015 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Do punktu VI. 8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego w 

budynku dwurodzinnym położonym w Gogolicach nr 3 z udziałem w częściach 

wspólnych w wysokości 57/100 części – dz. nr 66/1. ( druk nr VII/37/2015) 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośni pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 37/2015 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 9. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Trzcińsko-Zdrój w 2015 roku ( druk nr VII/38/2015) 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 38/2015 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 

 

Do punktu VI. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Projektu założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na lata 2014-2029” ( druk nr VII/39/2015) 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 39/2015 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.11. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany Uchwały nr XIV/141/07 

Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 29 listopada 2007r. w sprawie 

wydzielenia z Trzcińskiego Centrum Kultury Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Trzcińsku-Zdroju. ( druk nr VII/40/2015) 

 
Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- przepraszam, że dzisiaj z takim pytaniem a w zasadzie stwierdzeniem, 

bo wnioskowaliśmy inaczej. Ale jeszcze wczoraj doszyła do mnie taka rzecz, że robimy tym samym 

konkurencję dla hotelarstwa w Trzcińsku. A gmina nie jest od tego, aby tak działać ale raczej 

zmierzać ku temu by stwarzać warunki do rozwoju lokalnego. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- wczoraj na komisji mówiliśmy o tym, chciałbym uzyskać 

zapewnienie, że my to przyjmiemy, ale jeszcze damy ogłoszenie czy nie ma chętnych by prowadzić 

hotel. Trzcińskie Centrum Kultury ma krzewić kulturę, a nie zajmować się prowadzeniem hotelu. 

Popieram to, co radny Pieróg mówił, że Gmina powinna wspierać działalność gospodarczą, a nie być 

konkurencją. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- tak podtrzymujemy to co mówiliśmy na komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

- przeciw- 1- głos 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VII/ 40/2015 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Do punktu VI.12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 

obliczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Trzcińsko-Zdrój składanej przez właścicieli nieruchomości (druk nr VII/41/2015) 

 
Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 41/2015 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu VI. 13. Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i 

trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie  odpadami komunalnymi (druk nr 

VII/42/2015) 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 42/2015 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 

Do punktu VI.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

utworzenia zakładu budżetowego o nazwie „Zakład Komunalny”  i  nadania 

statutu. ( druk nr VII/43/2015) 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VII/ 43/2015 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 

Do punktu VI.14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji 

członkostwa Gminy Trzcińsko-Zdrój w Lokalnej Grupie Działania Lider 

Pojezierza w okresie programowania 2014–2020 (druk nr VII/44/2015) 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 44/2015 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 
Przewodnicząca obrad- poinformował, że na poprzedniej sesji było złożonych 8 interpelacji. Radni 

otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji oraz odpowiedzi były udzielone 

na sesji a pozostałe na pocztę elektroniczna, Chciałabym zapytać czy radni są usatysfakcjonowani 

odpowiedziami czy są może jeszcze zapytania. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg-  z interpelacji, z których nie byłem usatysfakcjonowany, bo były 

wymijające się z moim zapytaniem, to na to napisałem kolejną interpelację, ale jest jeszcze jedno, 

które wpłynęło do Biura Rady od dyrektorów. 

 

Przewodnicząca obrad- tak to wpłynęło w zeszłym tygodniu, a ja mówiłam o interpelacjach jakie 

wpłynęły na poprzedniej sesji.  

 

Radny pan Janusz Pieróg- dyrektorzy są dzisiaj na sesji w związku z oburzeniem jakie wynikło z 

interpretacji mojego zapytania powiedział, że ze względu na szacunek jakim darzy swoich 

wychowawców, panią Papież i pana Nabywańca. Przepraszam wszystkich, którzy, poczuli się 

dotknięci moją wypowiedzią jaką wygłosiłem podczas obrad VI Sesji. Odnośnie pana Dyrektora 
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Trzcińskiego Centrum Kultury, pan Burmistrz mówił, że nie jest stroną w tej kwestii, ale zapytam 

Dlaczego nie została przedłużona umowa z panem Dunowskim, i kto decyduje o zatrudnieniu 

pracowników? 

 

Dyrektor Trzcińskiego Centrum Kultury pan Mirosław Basarab- odnośnie zatrudnienia pana 

Dunowskiego już wiele było powiedziane. Jestem dyrektorem TCK ja odpowiadam za zatrudnienie 

osób, za zwalnianie za umowy cywilno-prawne. Państwo nie jesteście stroną tylko pan Paweł 

Dunowski. Była to moja decyzja, a z panem Dunowskim rozmawiałem na ten temat. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  jaki był powód rozwiązania umowy z panem Dunowskim, skoro  

14 lat pracował nienagannie, czy też nie przedłużenia umowy. 

 

Dyrektor Trzcińskiego Centrum Kultury pan  Mirosław Basarab- umowa nie została przedłużona  

z jednego ważnego powodu patrząc na środki które otrzymują to jest potrzebna osoba którą 

zatrudnię na pełnym etacie, bo odchodzi kapelmistrz pan Jan Krazue. Panu Dunowskiemu 

proponowałem wielokrotnie etat stały, ale zawsze mówił, że by to kolidowało z jego pracą, która 

wykonuje jako wychowawca w OHP. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- chodzi o interpelację na którą otrzymałem odpowiedź o wycince drzew, 

a dokładnie o gatunkach drzew. Dobrze że marzec się kończy to temat się kończy wrócimy do tego 

w październiku. Art. 83 ust. 3 o ochronie przyrody gdzie jest napisane „Wydanie zezwolenia,  

o którym mowa w ust. 1 i 2, może być uzależnione od przesadzenia drzew lub krzewów w miejsce 

wskazane przez wydającego zezwolenie albo zastąpienia ich innymi drzewami lub krzewami,  

w liczbie nie mniejszej niż liczba usuwanych drzew lub krzewów.” Może bym mógł złożyć wniosek, 

może my zarządzamy coś by nie było, że nie musi. Wytniemy wszystkie drzewa, to czym nasze 

dzieci będą oddychać. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- jest to ustawa, ja wiem, że ma pan dobre intencje jeśli 

chodzi o drzewa. Jak Rada Miejska może zmieniać zapisy ustawy. W odpowiedzi na pańskie 

zapytanie była informacja, że w odpowiednich warunkach urząd nakłada obowiązek nasadzeń. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- w ustawie jest, że może ale nie musi, może zróbmy zmianę w kwestii 

nasadzenia. Nie ma zapisu o warunkach nasadzenia, ale dobrze zostawmy to. 

 

Więcej pytań nie zadano. 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 

 
Radny pan Robert Kowalski- chciałbym złożyć wniosek formalny by sprawdzić czy 

przedsiębiorcy złożyli deklaracje w sprawie opłaty śmieciowej i czy ponoszą opłaty śmieciowe od 

początku wprowadzenia obecnej ustawy. 

 
Przewodnicząca obrad- kto jest za przyjęciem wniosku formalnego Radnego pana Kowalskiego? 

 
- za- 15- głosów 

  
Radny pan  Robert Kowalski- mam pytanie odnośnie informacji na naszej stronie internetowej jest 

ikona, że będą Targi Inicjatyw Lokalnych i Awangardowych. Więcej nie ma, żadnego regulaminu, 
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porządku. Ludzie do mnie dzwonią i pytają co to będzie? Wydaje mi się, że jest to taki okres, że 

należy już umieścić co będzie. 

 

Mieszkaniec Gogolic- jakie są to stawki za wywóz śmieci. 

 

Radny pan Robert Kowalski- takie jak były, ustalone na poprzedniej Sesji. 

 

Radny pan Cornelis Vreeswijk- dziękuję za przyjęcie uchwały, o dietach sołtysów, ja też jestem 

sołtysem. Jednak ja widzę swoją pracę społeczną. Deklaruję że diety radnego przekazuję dla Domu 

Dziecka i dietę za sołtysa do OSP Gogolice w swojej kadencji. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Franciszek Sidorczuk- powiem o dwóch sprawach, jedna dotyczy 

świętej pamięci pana Andrzeja Raczyńskiego, którego sprawy prowadziłem, od dłuższego czasu  

a dotyczyło to opieki społecznej. Z wielu spraw udało mi się go wyciągnąć i zaległości z funduszu 

alimentacyjnego i w urzędzie miejskim tysiąc złotych. Przyszedł do mnie bym napisał mu wniosek  

o rentę i okazało, się że nie nadaje się do pracy ale okazało się, że nie miał stażu pracy. Napisałem 

mu odwołanie do sądu pracy, okazało się, że wszystko to dobrze poszło, ale zgłosił się do mnie 

z problemem takim by umieścić go w domu pomocy społecznej bo się bał sam mieszkać, tam bo się 

źle czuje. Napisałem mu wniosek i przyjechała komisja i okazuje, że może sam mieszkać dali mu 

opiekunkę na 2 godziny pięć razy w tygodniu. Okazuje się, że w decyzjach pisze się strona, została 

wezwana. Ja bym bardzo prosił, bo było, że on był roszczeniowy, ale może powinno być 

odpowiednie podejście do ludzi. W wielu sprawach można pomóc. Chciałbym prosić jako 

przedstawiciel partii politycznej, Prawa i Sprawiedliwości, bo do mnie ludzie się zwracają, żebyście 

państwo podchodzili do ludzi w taki sposób, żeby zobaczyć, jak jest niepełnosprawny to pomóc mu 

napisać wniosek o rentę. A pan Mecenas jest na tyle sprawny, że nawet w Sądzie siedzi w sprawach 

komitetu wyborczego, to niech pomoże ludziom napisać wniosek do sądu pracy. Kolejna sprawa do 

dyrektorów szkół. Od dłuższego czasu nie ma obchodów zakończenia II Wojny Światowej, czy 

temat Żołnierzy Wyklętych. Jak  społeczeństwo młode ma pamiętać o takiej historii w jaki sposób 

ma się uczyć patriotyzmu, jak się to dzieje, że państwo obok przechodzicie. Okazuje się że tylko do 

mnie sąsiad z za miedzy pyta po co ta flagę wywiesiłem. Odpowiedziałem, że protestuje, bo jak ty 

nie znasz historii to ja protestuję. Bo tylko jesteś zadowolony tym żeby były wybory, bo dostaniesz 

może flaszkę i na tym się kończy. Proszę uczyć dzieci co to były służby bezpieczeństwa w PRL. Czy 

one wiedzą, no nie wiedzą. W jaki sposób doszliśmy do tej wolności? No nie wiedzą. Może 

sporadycznie. Proszę jako obywatel. 

 

Dyrektor SP w Stołecznej pani Wanda Angowska - odpowiedziała, że jeśli chce pan się dowiedzieć 

o uroczystościach, o imprezach, o szacunku dla naszego narodu proszę wejść w zakładkę Szkoła 

Podstawowa w Stołecznej, na stronie internetowej urzędu i tam jest jak obchodziliśmy uroczystości  

i jak będziemy obchodzić kolejne uroczystości związane z wyzwoleniem, narodem i historią.  

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Franciszek Sidorczuk- dziękuję bardzo, ale proszę wykonać coś 

innego, ogłoszenie, nie każdy obsługuje się z zakładką w Internecie. Proszę bardzo, żeby jeśli takie 

uroczystości są wywiesić flagi w Centrum Kultury zorganizować imprezę. A jeśli chodzi o pana 

Raczyńskiego proszę zwrócić uwagę na biednych ludzi i całkiem inaczej do tego podchodzić. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej pani  Józefa Warężak - mamy informację z ZUS i jesteśmy 

po zmianach w świadczeniach emerytalnych. Mając informacje z ZUS informujemy wszystkich, 

którzy nabyli wiek emerytalny, jeśli mają cokolwiek do udokumentowania pracy, i prosimy by 

przyszli do nas i piszemy wnioski, pomagamy. Nie ma tu związku z tym czy korzysta z pomocy 

społecznej. Jak ma wiek emerytalny bez względu na lata pracy może do nas przyjść. 
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Dyrektor SP w Trzcińsku-Zdroju pani Violetta Papież- w szkole mało jest rzeczy sporadycznych, 

zazwyczaj są to rzeczy planowe, szkoła wszystkie rocznice historyczne są obchodzone, rodzice  

i dziadkowie są zapraszani. My to mamy rozpisane na naszej stronie internetowej szkoły. Jest wśród 

radnych nauczyciel historii który za to odpowiada. 1 września co roku delegacje idą na cmentarz 

komunalny.  

 

 O godzinie 14
08

- wyszedł radny pan Antoni Świński- stan radnych na sali 14 osób. 

 

Mieszkaniec Gogolic pan Ruczkowski- przeznacza pan radny z Gogolic pieniądze na straż 400 zł. I 

to jest za to, że jest pan sołtysem. Co straż z Gogolic ma zrobić za 400 zł, oni nie mają innych 

środków. 

 

Dyrektor Gimnazjum pan Ireneusz Nabywaniec- żadna jednostka strażacka typu Gogolice, 

Strzeszów, Stołeczna nie posiada żadnych środków. Na posiedzeniach zarządu otrzymują środki na 

sprzęt nawet nie może prowadzić działalności gospodarczej.  

 

Mieszkaniec Gogolic pan Ruczkowski- ja tego nie rozumiem, bo byłem na spotkaniu w Piasecznie  

i tam jednostka posiada 5 tys. zł. Jednostka w Góralicach również 5 tys. zł, a jednostka Gogolice nie 

otrzymała dofinansowania, cieszę się z tych 400 zł ale nie wiem co oni za to zrobią. 

 

Radny pan Robert Kowalski- są wprowadzone zmiany do budżetu i było 15tys. zł na trzy jednostki 

straży pożarnej, na uzupełnianie wyposażenia i sprawy remontowe w jednostkach straży pożarnej. 

Chciałbym wykorzystać okazję, że mamy pana mecenasa i chciałbym zapytać odnośnie sprawy pana 

Dunowskiego- była tam poruszana sprawa podpisów jakie były zbierane, żeby pan Dunowski 

pracował w centrum kultury, i wówczas pana Burmistrz, mówił, że te podpisy nie wiadomo w jakim 

celu były zebrane bo nie było nagłówka. Czy tak zebrane podpisy są zebrane prawidłowo?, czy 

można uznać, iż były zebrane w tej intencji jaka była podpięta. 

 

Mecenas pan Machowicz- wspieranie akcji, które nie maj charakteru politycznego, a tak należy 

założyć nie mają reguł, które mówiłyby czy do pisma należałby załącznik opisać bardziej czy mniej 

dokładnie. Oglądałem to pismo, jak i zapoznałem się z umową i mogę powiedzieć, tak jak w całej 

rozciągłości mogę potwierdzić że sprawa zatrudnienia pana Dunowskiego podlegała prawu 

cywilnemu, a nie prawu pracy, i tu opinia, że można było się odwołać do sądu czy skarżyć decyzję 

pana dyrektora do sądu. Burmistrz być może nie wiedział, że nie dotyczyło to prawa pracy, a umowa 

była cywilna, i nie trafnie to skomentował jak i nietrafnie skomentował kwestię załącznika. Nie ma 

postawy prawnej, która by mówiła o kwestii załączania, do spraw, które prowadzi się nie w ramach 

partii politycznej w ramach Stowarzyszenia, która by wymagała złożenie konkretnego załącznika. 

Jak ktoś zbiera podpisy to należy tak je zebrać, żeby nie budziły wątpliwości. Najprościej jest 

zapytać te osoby czego one dotyczą. Pan Burmistrz się pomylił. 

 

Radny pan Robert Kowalski- powiedział pan, że jeśli dotyczyło to sprawy politycznej, nie wiem, 

czy miał pan na myśli konkretnie partie polityczne, czy również, o wyborach. 

 

Mecenas pan Machowicz- myślałem o wyborach politycznych, czyli czy to referendach czy np. na 

prezydenta lub działalności w ramach stowarzyszeń, gdzie statut reguluje jak można działać  

w ramach stowarzyszenia, bo tam w oparciu o reguły nie można podłączyć pisma. U państwa 

przedstawianie tego pisma, czy załącznika na sesji nabrało znaczenia, nie ogólno gminnego, ale 

będącego przedmiotem obrad. Wówczas należałby zapytać się, czy też uściślić czy to pismo od 

rodziców podpisane na osobnej kartce było okazywane w czasie złożenia podpisów. Państwo 
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uwiarygodniliście to pismo wprowadzając pod obrady i pan Burmistrz powinien to uwzględnić jako 

sposób właściwy. 

 

Radny pan Robert Kowalski- zbieranie podpisów w naszej Gminie zrobiło się modne. Chodzi mi o 

zbieranie podpisów w sprawie odwołania sołtysa ze stanowiska. Czy w tym przypadku podpisy 

zebrane w sposób podobny jak u pana Dunowskiego, że na kartkach z podpisami nie ma, żadnego 

nagłówka w jakim celu zostały zebrane. Czy na podstawie tak zebranych podpisów, przypominam, 

że w statucie jest powiedziane, że musi się podpisać pod tym przynajmniej 10% mieszkańców. Takie 

podpisy można uznać za zasadne w celu zwołania zebrania. 

 

Mecenas pan Machowicz- tej sprawy nie można traktować jako sprawy towarzyskiej, takiej która 

nabiera wagi wówczas jak państwo ja prezentują. Zbieranie podpisów, pod sprawa odwołania sołtysa 

powinno się zbierać na dokumentach wiarygodnych szczególnie jak następstwem było zebranie 

wiejskie. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  czyli wnioskuje, ze zebranie zwołane w Piasecznie w celu odwołania 

sołtysa panią Iwonę Błaszkiewicz było zwołane bezprawnie. 

 

Mecenas pan Machowicz- to jest daleko idący wniosek a żeby uznać wybór za bezprawny, to 

słusznie powiedział pan, że chodziło o zwołanie zebrania. Zebranie w partii politycznej czy 

stowarzyszeniu każde zebranie zwołane w ramach wyborów, z pominięciem reguł terminu czy 

formy można uznać za zwołane i odbyte nielegalnie. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  w statucie sołectw znalazłem zapis, że można zbierać podpisy w 

uzasadnionych przypadkach. Pytanie mam kto badał uzasadnienie, czy to było zasadne, czy nie 

zasadne. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- nie jesteśmy sądem by sprawdzać uzasadnienie, każde 

uzasadnienie jest zasadne. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  czy jest prawdziwość uzasadnienia. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- prawdziwość uzasadnienia weryfikowałoby zebranie 

sołeckie. Jeśli te zarzuty by się nie potwierdziły to byłoby inne działanie niż to jakie było zebranie. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- było pismo o zwołanie zebrania i nikt tego nie sprawdzał. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  czy możemy wysłuchać tego uzasadnienia. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  nie mamy teraz, na komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- teraz nie mamy, proponuję by zająć się tym na następnej komisji. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-jest możliwość odwołania się jest na to 7 dni. 

 

Radny pan Robert Kowalski- właśnie, dlatego też, jest mówi wniosek o powołanie komisji 

statutowej, która przygotowałaby zmiany statutowe, wydaje mi się że takie zapisy jakie są nie mogą 

być. Jest tam poważny konflikt miedzy mieszkańcami. Wystarczy zebrać 10 % podpisów w ich 

przypadku to 39 podpisów, teraz przeprowadzimy wybory i Pan Burmistrz zwoła zebranie, to będzie 

grupa osób, która sobie może tego nie życzyć, żeby ta osoba była sołtysem, dwa tygodnie minie  
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i zbiorą podpisy i napiszą uzasadnienie. A pan Burmistrz nie sprawdza czy uzasadnienie jest 

prawdziwe. Co innego jeśli by te uzasadnienia, były weryfikowane. Ja będąc na tym spotkaniu 

uważam, że uzasadnienia były nieprawdziwe.  

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  przypisuje pan sobie rolę sędziego. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  powiedziałem, że ja uważam, a nie że były, a każdy ma prawo do 

własnego zdania. 

 

Przewodnicząca obrad- czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 

 

O godzinie 14
36

– Przewodnicząca obrad zamknęła VII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


